
Oosterblokker, 12-06-2024

Betreft: Gemeentegrens

Geacht college,

Naar aanleiding van een oproep vanuit onze buurgemeente Hoorn, die 
een van de meest dichtstbevolkte gebieden blijkt en woningbouwambities
heeft, heeft onze fractie vragen. Beschreven staat dat Hoorn zo snel 
mogelijk extra ruimte van buurgemeenten zou willen verkrijgen. 
Aangezien onze gemeente een buurgemeente van Hoorn is, daarnaast dit 
onderwerp bij sommigen zeer gevoelig ligt, aangezien  Hoorn in het 
verleden bijna een gedeelte van de gronden van Oosterblokker had 
overgenomen -dat destijds tijdens een spannende politieke stemming is 
voorkomen- willen wij richting de inwoners duidelijkheid verschaffen.  
 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van deze ambitie? Aangezien het een oproep is van 
een partij, is het ons niet bekend of dit ook een bestuurlijke ambitie is 
vanuit Hoorn.

Vraag 2 
Wat is het standpunt van het college hierin, rondom het eventueel 
overnemen van ruimte van Drechterland door de gemeente Hoorn?
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